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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
13 mars 2024. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Torbjörn Håkansson, Lena Larsson, Henrik 
Pettersson och Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Therese Palm (§ 26–34 a) och Katarina Swahn. 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 

§ 26 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 27 Val av justeringsperson 
Torbjörn Håkansson utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

  
§ 28 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  
§ 29 Föregående protokoll 

Kommittén går igenom föregående protokoll och lägger det därefter med 
godkännande till handlingarna. 
 

§ 30 Bordlagda och återremitterade ärenden 
a) 1–2024, § 14 g) Förelåg skrivelse från revisorer/sammankallande valberedning i 

specialklubb.  
 
Jonas Öhrn och Torbjörn Håkansson redovisar för de kontakter och 
kontaktförsök med styrelse, valberedning och revisorer i specialklubben som 
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gjorts. Information om klubben har även inkommit från SKKs 
ekonomiavdelning. 
 
Kommittén diskuterar ärendet ingående och hur man kan hjälpa klubben på 
bästa sätt.  
 
Kommittén bedömer att det skulle vara bra om en representant från SKK 
närvarar vid årsmötet och uppdrar åt ordföranden att undersöka möjligheten 
till detta.  
 
Kommittén uppdrar även åt sekreteraren att skicka en sammanställning av den 
information som inkommit från SKKs ekonomiavdelning till specialklubbens 
revisorer. 

  
§ 31 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med februari 2024.  
 

Kommittén lägger, med godkännande, rapporten till handlingarna. 
 
§ 32 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar om flera uppdrag som årsmötesordförande, hon 
har även deltagit som kommitténs representant vid en rasklubbs årsmöte, 
arbetat med och deltagit i möten gällande flera kommittéärenden. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om många frågor inför årsmöten och arbete i länsklubb. 

 
Lena Larsson 
Rapporterar om kontakt med sin avtalsanslutna verksamhetsklubb. 
 
Annelie Finnebäck  
Inget att rapportera vid dagens möte. 
 
Henrik Pettersson 
Rapporterar om kontakt med en av sina avtalsanslutna rasklubbar. 

 
Torbjörn Håkansson 
Rapporterar om arbete inom specialklubben och möten mellan olika klubbar 
inom SSRK.  
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c) Sekreterarens rapport 

Ida Lundqvist rapporterar om ny rutin för rapportering av underlag för 
utbetalning av arvoden efter kommittémöten. Rapporterar även om en del 
frågor gällande årsmöten och närvaro vid möten med klubbar.  
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar om att rekrytering av chef till den nya 
uppfödaravdelningen pågår, hon har även besvarat en del frågor om årsmöten. 

 
e) Övriga rapporter 

Katarina Swahn 
Rapporterar om att nya SBK tävling introduceras, även hon har mottagit en del 
frågor om årsmöten. 

 
Therese Palm  
Rapporterar om en del arbete inför redovisning till myndigheten för ungdoms-
och civilsamhällesfrågor. Hon rapporterar även att hon kommer att lämna 
kommittén då hon i maj slutar som förbundssekreterare för Sveriges 
Hundungdom. 

 
§ 33 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a) Förelåg per capsulambeslut angående dispens från länsklubbars stadgar fattat 
av Svenska Kennelklubbens föreningskommitté den 10 mars 2024. 
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 
 
Två länsklubbar har inför förestående samgående inkommit med begäran att 
kommittén ska bevilja dispens för att möjliggöra att länsklubbarna har identiska 
valberedningar inför deras gemensamma årsmöte 2025. Dispensansökan 
innebär att klubbarna ska kunna ha fler personer än i § 12 nämnda tre varav en 
sammankallande i valberedningen samt, då länsklubbarna önskar att 
valberedningen ska vara samma för båda klubbarna, dispens för att det ska 
kunna finnas ledamöter i valberedningen som inte är medlemmar i klubben.  
 
Kommittén beslutar att meddela dispens från länsklubbsstadgarna § 12 på så 
sätt att antalet personer i valberedningen får bestå av fem ledamöter varav en 
sammankallande. Dispens lämnas även för möjligheten att välja in personer i 
valberedningen som endast är medlemmar i en av de två länsklubbarna.  
 
Kommittén lägger beslutet till handlingarna. 

 
b) Förelåg VU:s beslut om uppdrag till ordförande, fattat av Svenska 

Kennelklubbens föreningskommittés verkställande utskott den 9 mars 2024. 
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Rasklubben för Svensk Lapphund har den 5 mars 2024 inkommit med en 
ansökan till sin specialklubb, Svenska Lapphundklubben, om dispens från 
stadgarnas § 7, moment 1 som anger att årsmötet ska hållas årligen före mars 
månads utgång. Dispens har begärts då årsmöteshandlingarna ännu inte är 
klara. Specialklubben har avslagit rasklubbens begäran den 8 mars 2024. 
 
Rasklubben har kontaktat kommittén med önskemål om att få kommitténs 
hjälp i dialogen med specialklubben. 
 
FK/VU uppdrar åt ordföranden att ta kontakt med specialklubbens ordförande. 
 
Kommittén godkänner beslutet. 

 
§ 34 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg förslag till nya typstadgar. 
Ett arbete med att sammanställa de remissvar som inkommit har pågått under 
en längre tid. Svaren har nu sammanställts och presenterats för kommittén.   
 
Kommittén går igenom stadgarna och gör vissa justeringar.  
 
Torbjörn Håkansson lyfter frågan om stadgar för verksamhetsklubb inom 
specialklubb, kommittén beslutar att hänskjuta denna fråga till Vision 2030 
alternativt organisationsutredningsgruppen. 
 
Kommittén uppdrar åt Annelie Finnebäck att gå igenom stadgedokumenten 
efter ändringar. Sekreteraren skickar därefter typstadgarna på remiss med sista 
svarsdatum den 30 juni 2024. 
 

b) Förelåg fråga till kommittén om vidarebefordran av klubbens mejladresser till 
privata mejladresser. 
 
Kommittén anser att en detaljstyrning av klubbarnas mejlhantering varken är 
möjlig eller önskvärd.  
 
Kommittén betonar vikten av att ha en fungerande arbetsordning för hantering 
av inkommande material, det vill säga att klubben noga dokumenterar 
inkommande skrivelser och följer regler för arkivering. Klubbar bör regelbundet 
se över behörigheten för mejllådor och spårbarheten för klubbens 
kommunikation för att förhindra att klubben hamnar i en situation där de inte 
längre har tillgång till material som inkommit. 
 
 
 
 



  

SKK/FK nr 2–2024 
13 mars 2024 

Sida 5/10 
 
 

 
c) Förelåg fråga om tid för inlämnande av motioner.  

 
Synpunkt har inkommit om att kommitténs lathund för digitalt årsmöte via 
videokonferens behöver uppdateras med en bestämmelse om när motioner 
behöver vara inlämnade. Medlemmen anser att motionstiden behöver 
anpassas till kommitténs beslut om att kallelse ska utfärdas senast 21 dagar 
före mötet. 
 
Kommittén anser att det i nuläget inte är aktuellt att göra någon justering av 
lathunden, oberoende av om klubben håller ett digitalt eller fysiskt årsmöte 
utgår kommittén ifrån att årsmötet är inplanerat med ett angivet datum i god 
tid innan kallelsen ska skickas ut och att medlemmarna, om ett datum inte 
anges i stadgarna, får information om sista datum för när motioner ska 
inkomma. Vid angivande av tid för när en motion senast ska inkomma behöver 
man ha respekt för att beredningen av motioner tar tid.  

 
§ 35 SKKs Föreningskonsulenter 

Föreningskonsulenterna har underrättats om beslutet i FK 1–24, § 12 och ett 
möte är inbokat med föreningskonsulenterna, ordföranden och sekreteraren.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att uppdatera informationen på skk.se 
gällande föreningskonsulenterna.  
 

§ 36 Ärenden gällande länsklubb 
Förelåg ärende om länsklubbs revision.  
 
Information om bristande revision i länsklubb har inkommit till sekreteraren. 
Per-Inge Johansson har tillfrågats och accepterat att på kommitténs uppdrag 
kontakta klubben för att erbjuda hjälp och stöd.  

  
§ 37 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg ärende från rasklubb som önskar medling med sin specialklubb.  
 

Kommittén har mottagit ett antal skrivelser från aktuell specialklubb och 
rasklubb angående meningsskiljaktigheter.  

 
Kommittén uppdrar åt ordföranden att medverka vid specialklubbens 
fullmäktigemöte i maj.  

 
Kommittén uppdrar även åt sekreteraren, Lena Larsson och Torbjörn 
Håkansson att medverka vid möte med klubbarna. Sekreteraren kommer att 
kontakta klubbarna och bjuda in till ett möte under andra halvan av april. 
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b) Förelåg ärende från rasklubb om vilandeförklaring av verksamheten, aktuell 

specialklubb har yttrat sig. 
 

Kommittén har tidigare behandlat frågan om vilandeförklaring, FK 4–2020, § 
58. Kommittén diskuterade då möjligheten till vilandeförklaring och 
konstaterade att den i princip är oreglerad i SKKs olika stadgeverk. Kommittén 
konstaterade även att vilandeförklaringen istället har sin grund i 
organisationsintern praxis, vilket kommittén inte längre ansåg hållbart.  
 
Kommittén rekommenderar istället att rasklubben håller ett årsmöte med syfte 
att lägga ned klubben och att specialklubben återtar rasansvaret för rasen.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta kontakt med rasklubben och 
specialklubben för rådgivning kring nedläggning.  

 
c) Förelåg fråga från specialklubb om antalet revisorer i rasklubb. 

 
Kommittén diskuterar frågan om antalet revisorer i rasklubb och om det 
obligatoriska antalet bör ändras. Kommittén anser att ingen ändring av 
bestämmelsen är aktuell i nuläget men att rasklubben kan ansöka hos sin 
specialklubb om dispens från stadgarna. Specialklubben kan alltid fråga 
kommittén för vägledning.  
 

d) Förelåg fråga från specialklubb gällande förfarande vid årsmöte. 
 
Specialklubb har frågat om en stadgeändring kan beslutas per capsulam i stället 
för på ett årsmöte. 
 
Kommittén anser inte att stadgarna möjliggör per capsulambeslut istället för 
beslut på årsmötet. Kommittén ser inte heller behovet för detta då möjligheten 
till digitala årsmöten gör det lätt att samla medlemmarna för ett extra årsmöte.  
 

e) Förelåg ansökan om ändring av Svenska Stövarklubbens stadgar. 
 
Svenska Stövarklubben har inkommit med begäran om att kommittén ska 
fastställa den stadgeändring som gjordes i samband med klubbens 
fullmäktigemöte 2022 och extra fullmäktigemöte 2023.  
 
Stadgarna ändras på så sätt att § 7, Mom 2, stycke 4, får följande lydelse 
”Rasklubb som är ansluten till Svenska Stövarklubben äger endast en delegat 
oavsett antal betalande medlemmar i rasklubb.” 
 
Kommittén beslutar att fastställa ovanstående stadgeändring för Svenska 
Stövarklubben. 
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f) Förelåg ärende gällande specialklubb och rasklubb, även § 33 b). 
 
Rasklubb har inkommit med en ansökan till sin specialklubb om dispens från 
stadgarnas § 7, moment 1 som anger att årsmötet ska hållas årligen före mars 
månads utgång. Dispens har begärts då årsmöteshandlingarna ännu inte är 
klara. Specialklubben har avslagit rasklubbens begäran.  
 
Kommitténs ordförande redogör för bakgrunden i ärendet och sina kontakter 
med specialklubb och rasklubb.  
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden att delta vid rasklubbens kommande 
årsmöte.  
 

g) Förelåg fråga om medling och möte med utesluten rasklubb, uppdrag från FK 
6–2023, § 131 e)  
 
Ordföranden redogör för vad som framkommit under det möte som hon och 
sekreteraren haft med rasklubben. Ordföranden har tagit fram ett förslag på 
fortsatt hantering av ärendet där nästa steg är att kontakta tidigare 
specialklubb. 
 
Kommittén godkänner förslaget på fortsatt handläggning. 

 
§ 38 Ärenden gällande verksamhetsklubb 
 Inga inkomna ärenden. 
 
§ 39 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
 

Svenska Kroppsvallarklubben  Lena Larsson 
 

b) Förelåg frågor från Svenska Kroppsvallarklubben. 
 
Kommittén uppdrar åt Agneta Lönn att besvara frågorna. 
 

§ 40 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 
a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 

 
Fråga väcks om ändring av kontaktperson för två avtalsklubbar.  
 
Kommittén beslutar att ändra nedanstående lista på så sätt att Henrik 
Pettersson blir ny kontaktperson för Rasklubben för Portugisisk Vattenhund och 
att Lena Larsson blir ny kontaktperson för Svenska Shar Pei Klubben. 
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Ingen rapportering av kontakter med de avtalsanslutna klubbarna vid dagens 
sammanträde, ledamöterna kommer istället att inkomma med en skriftlig 
rapport över de kontakter de haft med respektive avtalsansluten rasklubb. 
 

§ 41 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 
a) Ingen genomgång av raser utan klubbtillhörighet då uppdaterad lista saknas. 

 
b) Förelåg ansökan från Svenska Jakutskaja Lajka Klubben. 

 
Svenska Jakutskaja Lajka Klubben har inkommit med ansökan om att bli 
avtalsansluten till SKK. 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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Kommittén anser att rasklubbar i första hand ska anslutas till SKK genom att 
tillhöra en specialklubb. Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka frågan 
om lämplig specialklubb till SKKs avelskommitté.  

 
§ 42 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 
 Inga ärenden förelåg. 
  
§ 43 Projekt 

a) Pågående projekt  
Ingen genomgång av projektlistan vid dagens sammanträde. 
 

b) Nya projekt  
Förelåg förslag om att kommittén ska anordna en föreläsningsserie i 
föreningskunskap inför nästa årsmötessäsong, hösten 2024. Föreläsningarna 
ska ske digitalt, företrädesvis i webbinarieform.  
 
Kommittén välkomnar förslaget och anser att projektet bör genomföras i 
samarbete med Utbildningskommittén. 
 
Kommittén bordlägger frågan till nästkommande möte då projektet kommer 
att tas upp på nytt vid genomgång av projektlistan.  

 
§ 44 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande Svenska 
Brukshundklubben. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget till 
handlingarna. 
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande länsklubbar. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget till 
handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande utvärdering av 
valordningen vid Kennelfullmäktige. 
 
Kommittén anser att då förslaget på valordning ursprungligen är framtaget av 
kommittén är det mindre lämpligt att de också utvärderar detsamma och att 
frågan om hur vi bemöter varandra inom SKK-organisationen primärt är en 
fråga som hör hemma på annat håll inom organisationen.  
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Kommittén återremitterar frågan om utvärdering av valordningen till 
Centralstyrelsen och lägger därefter protokollsutdraget till handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande Centralstyrelsens 
proposition vid Kennelfullmäktige avseende § 7 moment 2 i SKKs stadgar 
gällande att beräkning av antalet röster skulle grundas på antalet medlemmar 
istället för medlemskap. 
 
Kommittén noterar informationen, konstaterar att uppdraget finns i 
projektlistan och lägger därefter protokollsutdraget till handlingarna. 

  
§ 45 Till kommittén för kännedom 

a) Förelåg kommunikation mellan rasklubb och specialklubb. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

§ 46 Datum för nästkommande sammanträde 
Kommittén sammanträder åter den 22 april 2024 kl. 9.00. Mötet kommer att 
hållas digitalt.  

 
§ 47 Information från mötet - till vem, om vad och varför  

Kommittén finner att inga ärenden faller under denna punkt.  
 
§ 48 Sammanträdets avslutande 
 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 

sammanträdet. 
  
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 

Anneli Hultman  Torbjörn Håkansson 
 

 


